



獸醫師看診或助理照護不用擔心害怕面對貓爪威脅

小動物保定器

Small Animal Protecting Fixed Appliance
Instruction Manual

step
01



網夾打開後，三角網面在上方，可防止動物跳走，將動物夾包在網夾內。
也可以在籠內使用，輕鬆安全抓出動物。

- 1.Open the netted tong.
- 2.The triangular mesh surface must be on the top to prevent animals from escaping.
- 3.Use netted tong to wrap animals and you can also use it in the cage.

夾起網夾捕捉動物後，可用附贈的大夾子固定網夾。
將有拉鍊的那面朝上。

- 1.After holding the animals,you can use the clamp to fix the netted tong.
- 2.There are two zippers on the surface of net,that side on the top.

step
02



step
03



網面有上下兩個拉鍊，可以取厚毛巾先行壓制動物頸部，再打開任一拉鍊進行四肢醫療行為如下：

- 1.施以皮下、肌肉、靜脈注射等
- 2.抽血
- 3.設置留置針
- 4.其他

- You can suppress animal's neck with thick towel first,then open any zippers to do some extremity medical treatment:
- 1.Subcutaneous,Muscale,and Intravenous injection,etc.
 - 2.Blooding
 - 3.Setting peripheral venous catheter
 - 4.Other

金屬夾可以火焰殺菌
網子可以用消毒劑泡消乾淨

